

Title (en)

REINFORCED GRAFT FOR KNEE LIGAMENT SURGERY.

Title (de)

VERSTAERKTES TRANSPLANTAT ZUR SEHNENPLASTIK DES KNIEGELENKES.

Title (fr)

GREFFON RENFORCE POUR LIGAMENTOPLASTIE DU GENOU.

Publication

**EP 0614346 A1 19940914 (FR)**

Application

**EP 93900259 A 19921118**

Priority

- FR 9114460 A 19911118
- FR 9201070 W 19921118

Abstract (en)

[origin: WO9309730A1] Reinforced graft for knee ligament surgery of the type consisting of a flattened strip (5) taken from the patellar tendon. The strip's longitudinal edges are folded down and stitched, so as to include a reinforcing element (1) of braided or woven fibres fixed to the patellar tendon (5) to the bone end (6) of said tendon which is to be secured in a passage formed in the femur. The graft is characterized in that said reinforcing element (1) is a tubular braid. Application in knee ligament surgery.

Abstract (fr)

L'invention concerne un greffon renforcé pour ligamentoplastie du genou. L'objet de l'invention est un greffon renforcé pour ligamentoplastie du genou, du type constitué d'un prélèvement sur le tendon rotulien en forme de bande aplatie (5) dont les bords longitudinaux sont rabattus et suturés, en sorte d'inclure à l'intérieur un élément de renforcement (1) de fibres tressées ou tissées, fixé, d'une part, au tendon rotulien (5) et, d'autre part, au bloc osseux (6) dudit tendon destiné à être reçu dans un tunnel ménagé dans le fémur, caractérisé en ce que ledit élément de renforcement (1) est une tresse tubulaire. Application à la ligamentoplastie du genou.

IPC 1-7

**A61F 2/08**

IPC 8 full level

**A61F 2/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61F 2/08** (2013.01); **D04C 1/06** (2013.01); **D10B 2509/00** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9309730A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IE IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9309730 A1 19930527**; AU 3163593 A 19930615; EP 0614346 A1 19940914; FR 2683716 A1 19930521; FR 2683716 B1 19940121

DOCDB simple family (application)

**FR 9201070 W 19921118**; AU 3163593 A 19921118; EP 93900259 A 19921118; FR 9114460 A 19911118